## Never Stop learning



Education is the most powerful weapon which you can use to change the world — Nelson Mandela

For me, I am driven by two main philosophies: know more today about the world than I knew yesterday, and lessen the suffering of others. You'd be surprised how far that gets you.

—Neil deGrasse Tyson

You cannot open a book without learning something. —Confucius

The more that you read, the more things you will know. The more that you learn, the more places you'll go.—Dr. Seuss

Develop a passion for learning. If you do, you will never cease to grow. —Anthony J. D'Angelo

The only person who is educated is the one who has learned how to learn and change.—Carl Rogers

Education is what remains after one has forgotten what one has learned in school.

—Albert Finstein

The purpose of education is to replace an empty mind with an open one.

-Malcolm Forbes

The great aim of education is not knowledge but action.

—Herbert Spencer

The only fence against the world is a thorough knowledge of it.

-John Locke

The direction in which education starts a man will determine his future in life. —Plato



## لا تتوقف عن التعلم أبداً

التعليم هو أقوى سلاح بإمكانك استخدامه لتغيير العالم-نلسون منديلا

بالنسبة لي، هناك فلسفتان تحفزاني، عليك أن تعرف المزيد عن العالم اليوم أكثر مما عرفته بالأمس وخفف من معاناة الآخرين. سوف تفاجأ الى أين سيقودك ذلك – نيل دي غراس تايسون

الشخص الوحيد المتعلم هو الشخص الذي تعلم كيف يتعلم ويتغير - كارل روجرز

التعليم هو ما يبقى بعدما ينسى الشخص ما تعلمه في المدرسة - البرت اينشتاين

الهدف <mark>من التع</mark>ليم هو استبدال <mark>عقل فا</mark>رغ بعقل <mark>متفتح –</mark> مالكول<mark>م فوربس</mark>

الهد<mark>ف العظيم</mark> من التعليم هو ليس المعرفة بل العمل<mark>-</mark> هيربرت سبنسر

السياج الوحيد ضد العالم هو المعرفة الوافية عنه-جون لوك

الإتجام الذي يبدأ فيه الرجل التعلم سوف يقرر مستقبله في الحياة- افلاطون

لا يمكن أن تفتح كتاب بدون أن تتعلم شيئاً – اسم كونفوشيوس

کلما قرأت أکثر، کلما تعلمت أکثر. کلما تعلمت أکثر کلما زرت أماکن اکثر- دکتور سوس

قم بتطوير شغفك للقراءة. إذا ما فعلت ذلك فإنك لن تتوقف عن النضوج-انطوني دانجلو

